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R E P U B L I K A    H R V A T S K A 
VARAŽDINSKA ŽUPANIJA 
GRAD VARAŽDINSKE TOPLICE 
GRADSKO VIJEĆE 
KLASA:021-05/24-01/2 
URBROJ:2186-26-01-24-11 
Varaždinske Toplice, 22. travnja 2024. 
 
 

Z A P I S N I K 
od 22. travnja 2024. godine 

 
sa 23. sjednice Gradskog vijeća Varaždinskih Toplica održane 22. travnja 2024. godine. Sjednica je 
sazvana pisanim putem pozivom KLASA: 021-05/24-01/2, URBROJ: 2186-26-01-24-1 od 15. travnja 
2024. godine, održana u prostoru gradske vijećnice Grada Varaždinskih Toplica, Ulica dr. Franje 
Tuđmana 4, a započela je s radom u 16.00 sati. 
 
Sjednicu je otvorila predsjednica Gradskog vijeća Ljubica Nofta, koja je pozdravila gradonačelnicu, 
stručnu službu Jedinstvenog upravnog odjela te sredstva javnog priopćavanja. 
 
Radi točnog utvrđivanja kvoruma, predsjednica je zamolila da se prozovu vijećnici.  
 
Nakon izvršene prozivke, predsjednica konstatira da je sjednici nazočno 10 od ukupno 13 vijećnika te 
da vijeće može pravovaljano donositi odluke. 
 
Sjednici su nazočili: Josip Hajduk, Tomislav Mikulčić, Ljubica Nofta, Verica Pantaler, Manuela 
Pantaler, Marko Plišo, Kristijan Remenar, Marija Jurše, Željko Bedeković, Dragutin Šarec i Srećko 
Detelj. 
Sjednici nisu nazočili: Draženko Pokos, Dragutin Šarec i Silvio Hajduk. 
 
Pored vijećnika sjednici su nazočili: 
Dragica Ratković, gradonačelnica, Marko Jeličić, pročelnik JUO Grada Varaždinskih Toplica, i 
predstavnik medija. 
 
Zapisničar: Martina Loborec       
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                          
Vijećnicima je uz poziv za sjednicu dostavljen zapisnik sa 22. sjednice Gradskog vijeća održane 14. 
ožujka 2024.  
 
Na upit predsjednice da li ima primjedbi na zapisnik sa 22. sjednice Gradskog vijeća Grada 

Varaždinskih Toplica, nitko od vijećnika nije imao primjedbu. 

 
Predsjednica je stavila zapisnik na glasovanje. 
 
Gradsko vijeće je zapisnik sa sjednice Gradskog vijeća održane 14. ožujka 2024. godine prihvatilo 
jednoglasno.  
 
Pitanja vijećnika, odnosno aktualni sat. 
 
Vijećnik Marko Plišo upitao je gradonačelnicu zašto nije dobio odgovor na viječnićko pitanje sa prošle 
sjednice Gradskog vijeća, pitanje se odnosilo na izmještanje električnog stupa ispred kuće Maria 
Kalničanca u Hrastovcu Topličkom.   
 
Gradonačelnica odgovara da je služba uputila dopis Elektri Varaždin na koji se oni nisu očitovali. 
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Vijećnik Željko Bedeković postavio je pitanje vezano za asfaltiranje ceste u Donjoj Poljani, navodi da 
cesta još uvijek nije asfaltirana, a dok je pitao na sjednici prošle godine dobio je informaciju da će biti 
asfaltirana do kraja 2023. godine. 
 
Gradonačelnica odgovara da prema informacijama s kojima ona raspolaže, u tijeku je e-savjetovanje i 
postupak provođenja tog projekta je u proceduri. 
 
Vijećnik Srećko Detelj postavio je pitanje vezano za Mrzli potok, a o čemu je već na sjednicama bilo 
riječi. Navodi da je dobio informaciju kako se u potok i dalje puštaju otpadne vode zbog čega se potok 
pjeni, moli da se ta informacija provjeri i da se nešto poduzme da se to zaustavi. 
 
Gradonačelnica odgovara da će se uputiti dopis ustanovi koja je nadležna za ovaj problem. 
 
 
Pošto se nitko više nije javio prešlo se je na utvrđivanje Dnevnog reda. 
 
Predsjednica iznosi da su vijećnici prijedlog Dnevnog reda primili uz poziv za sjednicu. 
 
Potom je upitala vijećnike da li imaju prijedloge za dopunu ili izmjenu Dnevnog reda.  
 
Pošto više nije bilo prijedloga predsjednica je dala na glasovanje predloženi Dnevni red.  
 
Gradsko vijeće je sa 10 glasova  „za““ prihvatilo Dnevni red. 
 
Predsjednica je konstatirala da je za današnju sjednicu jednoglasno prihvaćen sljedeći: 
 
 
 

D  N  E  V  N  I      R  E  D 
 
 

1. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti za provedbu ulaganja na području Grada Varaždinskih 
Toplica na temelju projekta "Prometnice i prateća infrastruktura za stambeno naselje "Smart 
kvart" u Varaždinskim Toplicama", 

2. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o osnivanju Savjeta mladih Grada Varaždinskih Toplica, 
3. Prijedlog Odluke o IV. Izmjeni i dopuni Odluke o mreži nerazvrstanih cesta u Varaždinskim 

Toplicama, 
4. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o provjeri formalnih uvjeta prijavljenih kandidata s 

Popisom važećih kandidatura za članove Savjeta mladih Grada Varaždinskih Toplica. 
 
 
 
 

TOČKA 1. 
PRIJEDLOG ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI ZA PROVEDBU ULAGANJA NA PODRUČJU 

GRADA VARAŽDINSKIH TOPLICA NA TEMELJU PROJEKTA "PROMETNICE I PRATEĆA 
INFRASTRUKTURA ZA STAMBENO NASELJE  

"SMART KVART" U VARAŽDINSKIM TOPLICAMA" 
 
Predsjednica Gradskog vijeća navodi da su vijećnici uz poziv za sjednicu primili Prijedlog Odluke o 
davanju suglasnosti za provedbu ulaganja na području Grada Varaždinskih Toplica na temelju 
projekta "Prometnice i prateća infrastruktura za stambeno naselje "Smart kvart" u Varaždinskim 
Toplicama". 
 
Gradonačelnica je dostavila Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti za provedbu ulaganja na 
području Grada Varaždinskih Toplica na temelju projekta "Prometnice i prateća infrastruktura za 
stambeno naselje "Smart kvart" u Varaždinskim Toplicama", na razmatranje i donošenje, a za 
izvjestitelja navedene točke odredila je Marka Jeličića, pročelnika JUO Grada. 
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Pročelnik je podnio kratko izvješće. 

 

Predsjednica Komisije za statut, poslovnik i normativnu djelatnost Gradskog vijeća Grada 

Varaždinskih Toplica, gospođa Manuela Pantaler podnijela je izvješće Komisije. 

 

Komisija za statut, poslovnik i normativnu djelatnost Gradskog vijeća Grada Varaždinskih Toplica 

predlaže Gradskom vijeću da, Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti za provedbu ulaganja na 

području Grada Varaždinskih Toplica na temelju projekta "Prometnice i prateća infrastruktura za 

stambeno naselje "Smart kvart" u Varaždinskim Toplicama", usvoji u predloženom tekstu. 

 
O ovome prijedlogu gradonačelnice predsjednica otvara raspravu. 
 
Kako se nitko nije uključio u raspravu, predsjednica je istu zaključila i dala na glasovanje Prijedlog 
Odluke o davanju suglasnosti za provedbu ulaganja na području Grada Varaždinskih Toplica na 
temelju projekta "Prometnice i prateća infrastruktura za stambeno naselje "Smart kvart" u 
Varaždinskim Toplicama". 
 

Gradsko vijeće sa 10 glasova „za“ prihvatilo je Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti za provedbu 
ulaganja na području Grada Varaždinskih Toplica na temelju projekta "Prometnice i prateća 
infrastruktura za stambeno naselje "Smart kvart" u Varaždinskim Toplicama". 
 
Sjednicu je u 16:10 sati, napustila vijećnica Manuela Pantaler. 
 
Tekst akta glasi: 
 

O D L U K U 

o davanju suglasnosti za provedbu ulaganja na području Grada Varaždinskih Toplica, na temelju 

projekta „Prometnice i prateća infrastruktura za stambeno naselje  

„Smart kvart“ u Varaždinskim Toplicama“ 

 

Članak  1. 

 

 Ovom Odlukom daje se suglasnost Gradu Varaždinskim Toplicama, Ulica dr. Franje Tuđmana 

4, 42223 Varaždinske Toplice, OIB: 54177232254, za provedbu ulaganja na području Grada 

Varaždinskih Toplica, u projekt pod nazivom: „Prometnice i prateća infrastruktura za stambeno 

naselje „Smart kvart“ u Varaždinskim Toplicama“. 

 

Članak 2.  

 

  Ova Odluka se donosi te se suglasnost na provedbu ulaganja navedenog u članku 1. ove 

Odluke daje u svrhu prijave na Natječaj za provedbu za provedbu intervencije 73.13. Potpora javnoj 

infrastrukturi u ruralnim područjima, a koji je, u okviru Strateškog plana Zajedničke poljoprivredne 

politike Republike Hrvatske 2023. – 2027.  

 

Članak 3.  

 

 Suglasnost se daje na temelju „Opisa projekta“ izrađenog na predlošku Prilog 6., Verzija 1.1., 

koji je objavljen kao dio natječajne dokumentacije.  

 

 Prilog 6. sadrži osnovne informacije o projektu: naziv projekta, nositelja projekta, opis projekta, 

društvenu opravdanost projekta, financijske kapacitete nositelja projekta, ljudske kapacitete nositelja 

projekta, način održavanja i upravljanja projektom, ostvarivanje neto prihoda, usklađenost projekta sa 

strateškim razvojnim dokumentom jedinice lokalne samouprave, izjavu nositelja projekta o 

dostupnosti ulaganja lokalnom stanovništvu i različitim interesnim skupinama. 
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 „Opis projekta“ na Prilogu 6. čini sastavni dio ove Odluke.  

 

Članak  4. 

 

 Ovom Odlukom ovlašćuje se gradonačelnica Grada Varaždinskih Toplica na potpisivanje i 

ovjeravanje svih izjava i drugih jednostranih očitovanja te sklapanje dvostranih i višestranih pravnih 

poslova potrebnih za prijavu na natječaj naveden u čl. 2. ove Odluke, kao i za provedbu projekta.  

 

 Obavljanje svih stručnih i administrativno – tehničkih poslova vezanih uz prijavu na natječaj 

naveden u čl. 2. ove Odluke i provedbu projekta nalaže se Jedinstvenom upravnom odjelu Grada, 

time da se, za izvršavanje pojedinih poslova koji zahtijevaju posebno stručno znanje i kompetencije, 

mogu angažirati vanjski suradnici.  

 

Članak 5.  

 

 Ova Odluka objavljuje se u „Službenom vjesniku Varaždinske županije“, a na snagu stupa 

prvog sljedećeg dana od dana objave. 

 

Prilog 6. „Opis projekta“ zbog opsega se ne citira u ovom zapisniku, a dostupan je na pregled u spisu: 

KLASA: 340-03/24-01/2. 

 

                      PREDSJEDNICA 

  GRADSKOG VIJEĆA 

         Ljubica Nofta, dipl.oec. 

 

 
TOČKA 2. 

PRIJEDLOG ODLUKE O IZMJENI ODLUKE O OSNIVANJU SAVJETA MLADIH GRADA 
VARAŽDINSKIH TOPLICA 

 
Predsjednica Gradskog vijeća navodi da su vijećnici uz poziv za sjednicu primili Prijedlog Odluke o 
izmjeni Odluke o osnivanju Savjeta mladih Grada Varaždinskih Toplica. 
 
Gradonačelnica je dostavila Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o osnivanju Savjeta mladih Grada 
Varaždinskih Toplica, na razmatranje i donošenje, a za izvjestitelja navedene točke odredila je Marka 
Jeličića, pročelnika JUO Grada. 
 
Pročelnik je podnio kratko izvješće 

 
O ovome prijedlogu gradonačelnice predsjednica otvara raspravu. 
 
Kako se nitko nije uključio u raspravu, predsjednica je istu zaključila i dala na glasovanje Prijedlog 
Odluke o izmjeni Odluke o osnivanju Savjeta mladih Grada Varaždinskih Toplica, 
 

Gradsko vijeće sa 9 glasova „za“ prihvatilo je Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o osnivanju Savjeta 
mladih Grada Varaždinskih Toplica. 
 
Tekst akta glasi: 
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O D L U K A 

o izmjeni Odluke o osnivanju Savjeta mladih Grada Varaždinskih Toplica 

 

 

Članak  1. 

 U Odluci o osnivanju Savjeta mladih Grada Varaždinskih Toplica („Službeni vjesnik 

Varaždinske županije“, broj: 82/23), u članku 6. stavku 3. brišu se riječi: „te u sredstvima javnog 

priopćavanja“.  

Članak 2. 

 U članku 7. stavku 5. brišu se riječi: „te putem sredstava javnog priopćavanja“.   

 

Članak 3. 

 Sve ostale odredbe osnovne Odluke ostaju na snazi.  

 

Članak 4.  

 Ova se Odluka objavljuje u „Službenom vjesniku Varaždinske županije“, a stupa na snagu 

osmog dana od dana objave.   

             PREDSJEDNICA 

    GRADSKOG VIJEĆA 

          Ljubica Nofta, dipl. oec. 

 

 
TOČKA 3. 

PRIJEDLOG ODLUKE O IV. IZMJENI I DOPUNI ODLUKE O  
MREŽI NERAZVRSTANIH CESTA U VARAŽDINSKIM TOPLICAMA 

 
Predsjednica Gradskog vijeća navodi da su vijećnici uz poziv za sjednicu primili Prijedlog Odluke o IV. 
Izmjeni i dopuni Odluke o mreži nerazvrstanih cesta u Varaždinskim Toplicama. 
 
Gradonačelnica je dostavila Prijedlog Odluke o IV. Izmjeni i dopuni Odluke o mreži nerazvrstanih 
cesta u Varaždinskim Toplicama, na razmatranje i donošenje, a za izvjestitelja navedene točke 
odredila je Marka Jeličića, pročelnika JUO Grada Varaždinskih Toplica. 
 
Pročelnik je podnio kratko izvješće. 

 

O ovome prijedlogu gradonačelnice predsjednica otvara raspravu. 
 
Vijećnika Marka Plišu zanima tko je podnio zahtjev da se cesta u Tuhovcu uvrsti u mrežu 
nerazvrstanih cesta. 
 
Gradonačelnica odgovara da je zahtjev podnio gospodin Kristijan Burek, koji na tom području radi 
kuću za odmor. 
 
Vijećnika Marka Plišu zanima kaj s drugim cestama koje nisu ucrtane, a trebale bi biti. 
 
Vijećnik Srećko Detelj navodi da postoji veliki problem vezano za te ceste te da bi Mjesni odbor 
trebao voditi računa o tome da se sve ceste ucrtaju, ali problem je što se nečije zelene ograde nalaze 
na tim putevima i to će biti jako teško riješiti.  
 
Vijećnik Marko Plišo navodi da je bilo napomenuti da se moraju ucrtati svi putevi kako bi se moglo 
započeti s izgradnjom vodovodne mreže u vikend naselju Tuhovec, a sad ispada da ipak nisu svi 
putevi ucrtani. 
Ujedno, vijećnik napominje da cesta u Tuhovcu o kojoj se sad raspravlja za upis u mrežu, ide po 
privatnim parcelama. 
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Vijećnik Srećko Detelj navodi da bi cesta trebala biti široka 3m i plus širina kanala, a takve ceste na 
našem području nema nigdje. Ujedno, smatra da bi Mjesni odbori trebali biti obaviješteni da moraju 
voditi brigu o tome i da se takve situacije počnu napokon riješavati. 
 
Vijećnika Željka Bedekovića zanima da li Grad ima evidenciju nerazvrstanih cesta. 
Gradonačelnica odgovara da ne postoji evidencija. 
 
Kako se nitko više nije uključio u raspravu, predsjednica je istu zaključila i dala na glasovanje 
Prijedlog Odluke o IV. Izmjeni i dopuni Odluke o mreži nerazvrstanih cesta u Varaždinskim 
Toplicama. 
 

Gradsko vijeće sa 9 glasova „za“ prihvatilo je Prijedlog Odluke o IV. Izmjeni i dopuni Odluke o mreži 
nerazvrstanih cesta u Varaždinskim Toplicama. 
 
Tekst akta glasi: 
 

    O D L U K U 

o  IV. izmjenama i dopunama Odluke o mreži nerazvrstanih cesta 

Članak 1. 

 Ovom Odlukom mijenja se i dopunjuje Odluka o mreži nerazvrstanih cesta („Službeni vjesnik 

Varaždinske županije“, broj 3/19.,102/22., 66/23. i 23/24.). 

Članak 2. 

U članku 1. Odluke o mreži nerazvrstanih cesta u tabličnom prikazu dodaju se nerazvrstane ceste 

oznaka NC 2-062, NC 2-063 i  NC 3-133, tako da glasi:  

Oznaka 

ceste 

Naselje Naziv  

ceste 

Opis trase Kategorij

a 

ceste 

Duljina 

ceste 

(m) 

Katastarsk

a općina 

Pripadajuć

e zemljišne 

čestice 

NC 2-062 Svibovec Odvojak 

ispod 

škole 

LC 25195  – 

Odvojak ispod 

škole 

2. 

kategorij

a 

56 Svibovec 478/6 

NC 2-063 Martinkovec Prečni 

potok 

LC 25213 – 

Prečni potok 

2. 

kategorij

a 

49 Varaždinsk

e Toplice 

6067 

NC 3-133 Tuhovec Stari vrh NC 2-023 – 

Stari vrh 

3. 

kategorij

a 

110 Tuhovec 

 

 

877 

 

Članak 3. 

Ova Odluka objavit će se u „Službenom vjesniku Varaždinske županije“, a na snagu stupa 

osmog dana od dana objave. 

 PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 

 Ljubica Nofta, dipl.oec. 
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Kako su iscrpljene sve točke dnevnog reda današnje sjednice, predsjednica Gradskog vijeća 
zaključuje sjednicu u 16:30 sati. 
 
Dovršeno! 
 
 ZAPISNIČAR PREDSJEDNICA 
  GRADSKOG VIJEĆA 
 Martina Loborec 
  Ljubica Nofta, dipl. oec 


